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aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Brussels Airport  -  Subsidiëring hst-station door Vlaanderen

In opvolging van mijn schriftelijke vraag nr. 734 van 28 januari 2022 kom ik terug op de 
mogelijkheden van Vlaanderen inzake de uitbouw van een hst-station aan onze nationale 
luchthaven. Uit het antwoord op mijn vorige schriftelijke vraag concludeer ik dat ook de 
Vlaamse Regering een hst-verbinding op Brussels Airport cruciaal vindt om het 
marktaandeel van onze nationale luchthaven ten opzichte van buitenlandse luchthavens te 
verdedigen. Aangezien de aanleg van dat hst-station niet opgenomen werd in de huidige 
samenwerkingsakkoorden (samenwerkingsakkoord + uitvoerende samen-
werkingsakkoorden), blijft dus de federale overheid bevoegd. Toch lijkt het me belangrijk 
om vanuit Vlaanderen al het mogelijk te doen om de realisatie hiervan mogelijk te maken.

1. Werd die aangelegenheid al aangekaart door de vertegenwoordigers van het Vlaamse 
Gewest in de raad van bestuur van de NMBS?

Zo ja, wat waren uit deze bespreking de belangrijkste conclusies?

Zo niet, zal dit vooralsnog gebeuren en wanneer?

2. Welke stappen zal de minister zetten om het dossier op de agenda te zetten, ook wat 
de eventuele aanvraag voor Europese financiering betreft?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1051 van 24 maart 2022
van PETER VAN ROMPUY

1. Dit onderwerp kwam vooralsnog niet ter sprake op een raad van bestuur van de 
NMBS. Ik vraag de vertegenwoordiger dit bij de NMBS aan te kaarten.

2. Het project behoort tot de federale bevoegdheid, voor de financiering wordt dan ook 
naar de federale overheid gekeken. Daarnaast kan Europese financiering ook tot de 
mogelijkheden behoren, Infrabel is het best geplaatst om initiatief te nemen op dit 
vlak.


